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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2018. április 10-én 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Kovács András, Dr. 
Székely Csaba, Dr. Kádár Péter.  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Dr. Fodor István 
helyett Garai János, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, 
Orlay Imre, Veisz Imre, Rubint Dezső, Sőrés Péter tanácskozási joggal rendelkező tagok, 
továbbá Balázs Péter, Becker Péter, Günthner Attila állandó meghívott és Hatvani György 
meghívott. 

Kimentette magát: Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Dr. Hartmann Bálint, Nagy János, Rejtő 
János, Tóth József.    

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. A GDPR kapcsán elindult a munka. Az előzetes audit megtörtént. Kovács 
András rávilágított, hogy már nem létezik az Eötvös díj, így Dr. Berta István jelölése 
okafogyottá vált. A Verebély szervezet mentorálása érdekében Haddad Richárd és Dr. 
Danyek Miklós felvette a kapcsolatot a szervezet vezetőivel, de egyelőre nem sikerült olyan 
időpontot találni, ami mindenkinek megfelelő.  

Második napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a Küldöttgyűlés tervezett 
napirendjét. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúan elfogadta a 94. Küldöttgyűlés tervezett napirendjét. Az Egyesületi Elnökség 
17/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 94. Küldöttgyűlés tervezett 
napirendjét.  

Harmadik napirendi pontként az Elnökség a Küldöttgyűlés határozati javaslatait tárgyalta: 

Az Egyesületi Elnökség éves beszámolóját az írásos előterjesztés alapján Haddad Richárd 
foglalta össze. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség éves beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 
18/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség éves 
beszámolóját. 

Becker Péter tájékoztatta az Elnökséget a Felügyelő Bizottság jelentéséről. A szervezetek 
működésének felülvizsgálata során a bizottság nem talált törvénybe ütközőt, azok 
működését megfelelőnek találta. Az Egyesület éves gazdálkodási dokumentumainak 
ellenőrzése során felmerültek olyan hibajavító feladatok, amelyeket év közben a könyvelő és 
a könyvvizsgáló megfelelő együttműködése esetén észre kellett volna venni. Többek között 
ezért javasolja az FB a MEE elnökségnek új könyvvizsgáló választását. 

Ángyánné Kiss Zsuzsanna távolléte miatt Günthner Attila ismertette a Gazdasági Bizottság 
jelentését az Egyesületi Elnökség számra a MEE 2017. évi egyszerűsített beszámolójának, 
közhasznúsági mellékletének Küldöttgyűlés elé terjesztéséhez. Röviden összefoglalta az 
írásban megküldött, 2017 évi terv-tény elemzést, amely a decemberben előre jelzett várható 
eredménynek megfelelően alakult.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a GB jelentését. Az Egyesületi Elnökség 19/2018 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta a GB jelentését. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2017. évi egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. Az 
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Egyesületi Elnökség 20/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE 2017. évi 
egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a könyvvizsgáló jelentését. Az Egyesületi Elnökség 21/2018 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta a könyvvizsgáló jelentését. 

Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Könyvvizsgálóval kapcsolatban tett 
kritikák alapján az Iroda bekért új ajánlatokat, amelyek már kitérnek az évközi auditra is. 
Féléves zárás, háromnegyed éves audit és folyamatos konzultáció is része lesz a 
könyvvizsgáló munkájának. Két értékelhető ajánlat is érkezett, de szükséges a személyes 
egyeztetés annak érdekében, hogy a jelen helyzetre tekintettel a leg ideálisabb 
könyvvizsgálót válasszuk. Béres József kérte, hogy kérjünk szakvéleményt a múltbeli 
hibákról és törekedjünk azok jövőbeni elkerülésére.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
felhatalmazta a Gazdasági Bizottságot, hogy a könyvvizsgálói meghallgatások alapján 
tegyen javaslatot a Küldöttgyűlés számára a 2018 évet záró könyvvizsgáló személyére és 
díjazására. Az Egyesületi Elnökség 22/2018 számú határozatával egyhangúlag 
felhatalmazta a Gazdasági Bizottságot, hogy a könyvvizsgálói meghallgatások alapján 
tegyen javaslatot a Küldöttgyűlés számára a 2018 évet záró könyvvizsgáló személyére és 
díjazására. 

az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Etikai Bizottság írásban előterjesztett jelentését. Az Egyesületi Elnökség 
23/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Etikai Bizottság írásban 
előterjesztett jelentését. 

Kovács András összefoglalta a MEE tisztújítás előkészítésével és a Jelölőbizottság 
felállításával kapcsolatban megküldött írásos előterjesztését.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a jelöltállítási követelményrendszert. Az Egyesületi Elnökség 24/2018 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta a jelöltállítási követelményrendszert. 

Javaslat a Jelölő Bizottság összetételére: Orlay Imre elnök; Dr. Tóth Judit BUDAKÓ; Runyai 
Gábor DÉDUKÓ; Dr. Novothny Ferenc ÉBSZ; Kátai Tamás ÉDUKÓ; Dr. Vokony István 
MAIT; Balogh János MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ; Ling Béla TITUKO; 
Tálosi István VGKBSz; Némethné dr. Vidovszky Ágnes VTT. Póttagok: Dr. Kovács Attila 
EISZ; Szepesi István ÉMAKO; Morva Marius VET; Almási Sándor VTT 

A Jelölő Bizottság összetételére tett javaslatot az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal 
rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta. A Jelölő Bizottság összetételére tett 
javaslatot az Egyesületi Elnökség 25/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta. 

Negyedik napirendi pontként Haddad Richárd mutatta be a Díjbizottságok által 
véglegesített 2018. évi egyesületi díjazottakat. Orlay Imre megjegyezte, hogy ismét kevés 
jelölés érkezett. Dr. Danyek Miklós javasolta, hogy jövőre a szokásos díjfelhívás mellett 
részletesebben ismertessük a tagokkal, hogy ki és milyen díjakat kaphat és jelentessük meg 
az Elektrotechnikában és a hírlevélben is. Az Egyesületi Elnökség jóváhagyólag tudomásul 
vette a díjazottak névsorát. 

Ötödik napirendi pontként Haddad Richárd a 65. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatos helyzetről tartott tájékoztatást. Kiemelte, hogy egyelőre nagyon kevés előadás 
javaslat érkezett, ezért kérte az Elnökség tagjait is, hogy lehetőségeik szerint segítsék ennek 
a helyzetnek a változását.   

Hatodik napirendi pontként Günthner Attila ismertette az Elnökség Küldöttgyűlés számára 
szóló tájékoztatását a 2017. április 4. – 2018. április 3. között belépett és kizárt tagokról. Az 
Elnökség kérte, hogy tekintettel a „passzív státusz” bevezetésére az elmúlt évben „kizárt” 
tagok státuszát állítsuk „passzív”-ra. 
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Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Elnökség Küldöttgyűlés számára szóló tájékoztatását a 2017. április 4. – 2018. 
április 3. között belépett és kizárt tagokról. Az Egyesületi Elnökség 26/2018 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta az Elnökség Küldöttgyűlés számára szóló 
tájékoztatását a 2017. április 4. – 2018. április 3. között belépett és kizárt tagokról. 

Hetedik napirendi pontként Béres József ismertette a MEE Stratégia fókuszterületeinek 
aktualizálását, új elemek beépítését, amelyhez az OET adott inputokat. Az egyik a MEE 
társadalmi szerepének betöltéséhez kapcsolódó „impulzus program”, a másik pedig a 
biztonságos villanyszereléshez kapcsolódó „biztonságos otthon”. A kapcsolódó írásos 
előterjesztés ezek részleteit tartalmazza. A „biztonságos otthon” projekt koordinálását Garai 
János, az „Impulzus programét” pedig Günthner Attila vállalta.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a stratégiába 
történő új elemek beépítését egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség a stratégiába 
történő új elemek beépítését 27/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta. 

Nyolcadik napirendi pontként Hatvani György tájékoztatta az Elnökséget az 
Elektrotechnika Szerkesztő Bizottságának legutóbbi üléséről. Alapvető problémának látja, 
hogy nincs jelenleg elegendő beérkező cikk, amiből meríteni lehet. Ezen szeretne az SZB 
segíteni azzal, hogy a tagok saját szakterületük alapján összeállítanak egy téma listát, hogy 
a tudósítók (szakosztályok, szakmai szervezetek delegáltjai) ezen témák alapján hozzanak, 
kutassanak témákat. Továbbá kérte, hogy a VTT delegáljon a Szerkesztő Bizottságba egy 
személyt, mert jelenleg nem képviseli senki a világítástechnikát. Haddad Richárd 
emlékeztetőül elmondta, hogy tavaly jó példa volt a szakosztályok bekapcsolása, mint 
lapszám koordinátorok. Ezt szeretnénk kiterjeszteni most a régiókra, területi szervezetekre. 
Az elsőt az Elmű területi szervezet vállalta. Béres József kérte a koordinációkat, hogy 
gondolják végig szerepvállalásukat. Veisz Imre jelezte, hogy érdemes olyan EU-s projekteket 
felkutatni, amelyeknek van szakmai publikálási kötelezettsége. Ez lehetne akár egy állandó 
rovat is, amelyhez kellene egy felelős. 

  

Egyebek: 

 Dr. Danyek Miklós ismertette az EISZ SZMSZ módosításának okát, amelynek lényege, 
hogy az EISZ átvenné, mint jogutód a Bendes Tibor díj gondozását, amelyet eddig egy 
alapítvány kezelt, de megszűnik. A cél, hogy az EISZ vigye tovább az eszmei értéket. 
Létrehoz egy Bendes Tibor baráti kört. A díjhoz kapcsolódó 32 plakettet megörökölte az 
EISZ.  
Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete az EISZ 
SZMSZ módosítását egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség az EISZ SZMSZ 
módosítását 28/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta. 

 Dr. Madarász György jelezte, hogy egyik tagtársuk (VGKBSZ) elhunyt és erről nem 
kaptak tájékoztatást az irodától, amikor a családtól megkapták az értesítést. Günthner 
Attila elmondta, hogy a tagnyilvántartóknak eddig nem volt nevesített feladata a 
szakosztályok értesítése. A helyzet megoldására lehet egy fejlesztést végrehajtani a 
TaR-ban, amely abban az esetben, ha egy tagtársunk státusza elhunytra változik, 
automatikusan küld minden szervezetnek egy tájékoztató e-mail, ahol az illető tag volt, 
vagy tisztséget töltött be.  

 

2018. április 10. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  
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